

ZTONG YEE INDUSTRIAL CO., LTD.

999, CHUNG CHENG N RD., YEONG KANG, TAINAN, TAIWAN, R. O. C. TEL: 03-4819589 FAX: 03-4828460

DATE:2004.05.20.

ALL ZTONG YEE INDUSTRIAL LTD., SAELED LEAD ACID BATTERIES ARE CONSIDERED NON-HAZARDOUS FOR PURPOSES OF TRANSPORTATION BY THE U.S. DEPARTMENT OF TRANSPORTATION(DOT)
INTERNATIONAL CIVIL AVIATION ADMINISTRATION(ICAO)
THE INTERNATIONAL AIR TRANSPORT ASSOCIATION(IATA)
THE INTERNATIONAL MARITIME DANGEROUS GOODS REGULATIONS(IMDG)

THEY ARE CONSIDERED NON-HAZARDOUS BY PASSING THE VIBRATION TEST AND PRESSURE DIFFERENTIAL TEST AS REQUIRED BY THE DOT IN 49 CFR 173.159(d)

Both ICAO And IATA by exceeding the requirements of Special Provisions"A-48 and A67"

As defined by both organizations 1998 HANDBOOKS also consider them NON-HAZARDOUS.

All of our lead acid batteries and their outside packaging.manufactured AFTER September 30,1995 are labeled "NON-SPILLABLE" per49CFR 173.159(d)

SINCERELY YOURS.

Kuo Long Jin

GENERAL MANAGER

QC DEPT.



統一工業股份有限公司 台南縣永康市中正北路999號 TEL:03-4819589 FAX:03-4828460

DATE:2004.05.20.

統一工業所生產製造鉛酸密閉電池.針對美國運輸部門(DOT).

國際民事航空協會(ICAO)

國際航空協定(IATA)

國際海事協定(IMDG)

相關部門提出非危險物品申請.

鉛酸密閉電池經過振動試驗.壓力測試1995.9.30以後產品完全符合 DOT部門第49章173節第159安全條款.為不漏液密閉物質.非危險物品.

依據IATA/IMDG在1998年安全手冊第A-48及第A67條款.認定上述產品為非危險物品.

特此說明

祝 愉快

統一工業股份有限公司